委    托    书

POWER OF ATTORNEY

我们，_________________________________________公司，系依照________国法律组成并存在的公司，营业地在_____________                               
                                        ，兹委托 北京中安信知识产权代理事务所（中国北京市海淀区清华东路2号金码大厦A座712，邮编100083）作为我公司的代理人，代理我公司在中华人民共和国向中国版权局版权保护登记中心就我公司______________________________________计算机软件办理有关登记事宜。

I/We, the undersigned__________________________________                               

                                               , a corporation/company organized and existing under the laws of __                               
                                      , and having a principal place of business at_______________________________________________________, on my/our own behalf, do hereby appoint ANSEN Patent Law Office (address: Suite A 712 Golden Towers, No. 2 Qinghua Donglu, Haidian District, Beijing 100083, China) to be my/our true and lawful agent to handle the matter of computer software registration for                               

                                            computer software before the China Copyright Protection Registration Center in P.R. China.

签字/Signature:




      
_

姓名/Name:








职务/Title:








_
委托日期/Authorized on                                                                                             

